
Generalforsamling lørdag d.9.marts 2019 kl. 17 på Gråsten skole. 

 

Gitte bød velkommen, generalforsamlingen begyndte og vi fik kaffe og kringle imens. 

 

Punkt 1: Valg af dirigent. 

Erling Bojsen blev foreslået og modtog valget. 

Punkt 2: Formandens beretning. 

Gitte sagde, at det jo ikke kom bag på nogen, at hun stoppede som formand, da det jo stod i Varpepælen. Hun 

takkede for det fine fremmøde – takkede bestyrelsen - og Willy for op/nedhaling af stander. Klubben har mistet 

nogle medlemmer, både af naturlige årsager og andre. Men heldigvis har vi også fået nye medlemmer. 

Beretningen blev godkendt. 

Punkt 3: Forelæggelse og godkendelse af regnskab. 

Regnskabet blev delt ud, Arne gennemgik det, vi er 26 medlemmer, haft 4 udmeldinger, hvoraf 1 er passiv.- 

regnskabet blev godkendt. 

Punkt 4: Fastsættelse af kontingent. 

Fortsætter uændret, 120 kr. 

Punkt 5: Valg af bestyrelsen. 

På valg var Gitte Hansen, Pia Søndergaard og Vera Tychsen. 

Da Gitte og Pia ikke modtog genvalg, skulle der vælges 2 nye. Gitte foreslog Monika Boulund Petersen som ny 

formand, hun sagde ja – og det udløste en stor klapsalve og en lettelse blandt mange. Sværere blev det med næste 

medlem til bestyrelsen, men efter mange forslag og nej tak, lykkedes det, Christian Tychsen blev foreslået, men 

på den betingelse, at det kun blev for 1 år. Han blev valgt. 

Vera modtog genvalg.   

Punkt 6: Valg af bestyrelsessuppleant. 

Willy Lund var på valg – han blev genvalgt. 

Punkt 7: Valg af revisor.  

Kaj Verner var på valg – han blev genvalgt. 

Punkt 8. Indkomne forslag. 

Ingen. 

Punkt 9: Eventuelt 

Børge roste efterårsturen til Langballigau, det havde været en god oplevelse. Men samtidig var han ret utilfreds 

med det svar, han havde fået i Marina Fiskenæs, om at klubhuset først står til rådighed/brug fra 1.april.  

Vera takkede på bestyrelsens vegne Gitte og Pia, de har begge gjort et stort og godt arbejde i bestyrelsen.  

Bestyrelsen bad om forslag til ture i 2019.  

Pinsetur: Augustenborg, Høruphav, Gelting. 

Forslag til sommertur: Fynshav, Marina Minde, Fahrensorth, Sønderborg (Verdens ende) 

Forslag til efterårstur: Langballigau, Bockholmwik, Schausende. 

Så der er masser af forslag til bestyrelsen, at arbejde ud fra! Vi tager os også den frihed, at ”bytte rundt” på jeres 

forslag! 

Dermed var generalforsamlingen 2019 slut for alle 24 fremmødte medlemmer, Erling takkede for god ro og 

orden.  

 

 

 

Vinterfesten.  

Vi fik noget meget lækker mad fra Per Hvadgård Nielsen, som smagte rigtig godt. Der var tunmousse, 2 slags kød, 

2 slags salater, 2 slags kartofler, masser af sovs og jordbær trifli til desserter. Folk hyggede sig og snakken gik 

lystigt. Pia fortalte en sjov historie, som fik stort bifald. Ved 22 tiden begyndte folk at bryde op, så efterhånden 

begyndte vi at rydde af bordene, vaske op og rydde op. Mange tak til alle, der hjalp til!  


